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Skolebestyrelsesmøde 1
Mandag den 23. august kl. 17.00 – 19.30 i Pusterummet på Langsøskolen

Mødeleder: John.

Kommende møder

Onsdag den 29. september

Onsdag den 3. november

Tirsdag den 7. december

Mandag den 10. januar 2022

Onsdag den 23. februar

Tirsdag den 29. marts

Mandag den 2. maj

Tirsdag den 7. juni

Deltagere:

Afbud fra Daniel. Afbud fra Souhair (Keld kontakter hende) Afbud fra Karina

Elevrådet deltog ikke på første møde

Tidsramm

e:

Indhold: Bilag:

1. 17.00

-17.30

Velkommen til nyt bestyrelsesår,
konstituering og aftaler om gode møder og
mødeindhold, gensidige forventninger og
ønsker til indhold

200817 Udkast f…

Opfordring til at hjælpe hinanden i bestyrelsen og trække på administrationen i forhold til
opgaver og møder udover bestyrelsesmøder. Keld vil fremover skrive til bestyrelsen, hvor
der er størst behov for forældredeltagelse.
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Der er brug for en ny forældre suppleant samt også gerne aspiranter til bestyrelsen. Særligt i
indskolingen forsøger vi at tiltrække en kandidat eller to.

På kommende bestyrelsesmøde drøftes Årshjulet.

2. 17.30 -

18.15

Oplæg om branding af Langsøskolen ved
Daniel Hubertz fra Ole Fly jf tidligere
bestyrelsesdrøftelse

- Præsentation af tanker om branding og
udkast til indsats.

- Drøftelse og afklaring.
- Derefter aftaler bestyrelsen omkring den

videre drøftelse.
-

Baggrunden for punktet om branding er, at for mange forældre vælger andre skoler end
Langsøskolen og at vi gerne vil ændre fortællingen om Langsøskolen. Der er meget at have
en god fortælling i - lavt sygefravær, stærke ressourcefunktioner, få medarbejderskift og højt
fagligt niveau. Den fortælling skal vi have tydeligt ud.

Daniel Hubertz, der skulle holde et oplæg, har fået nyt arbejde og kommer derfor ikke – om
end han gerne byder ind via sit nye arbejde.

Der er 50% optag fra distriktet, så der er potentiale for større optag.

Skal vi gøre noget særligt?

Gør vi allerede noget særligt, men mangler fortællingen at komme ud i lokalområdet?

Idé kunne være arrangementer for de omkringliggende børnehaver, hvor forældrene skal
hente sit barn på Langsøskolen. Vigtigt at der så er nok voksne til at svare på spørgsmål.

Forældre fra Sydbyen skal selv være opsøgende i forhold til at kontakte skolen, idet
børnehaverne kun vælger én skole at samarbejde med. Det skal vi ændre på.

Spørgsmål fra potentielle nye forældre i 0., når skole vælges:

Er der nok voksne? Hvad gøres der for en tryg opstart? Hvad med sund kost? Hvad med
skolens faciliteter? Hvordan bruges naturen omkring skolen?

Beslutning: Ledelsen laver en plan for fremtidig branding.

3. 18.15 -

18.30

Præsentation af de to nye pædagogiske
ledere
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- Berit , pædagogiske leder 0. - 6. klasse + fritid
distrikt

- Kirsten, pædagogisk leder 7. - 9. kl

4. 18.30 -

18.40

Pause med let forplejning

8.
18.40  -
18.55

Nyt fra skoleleder og bestyrelse
Skoleleder

- skolestart
- Corona
- Sportsklasser
- Bestyrelsens principper om

forældreinvolvering
- Rengøringsundersøgelse
- Ansættelsesstatus
- Bespisning

Bestyrelse:
- Årsberetning

Keld fortalte om skolestarten som har været rolig og positiv.

- Hvad tænker I, forældre, mht. balancen i forhold til Corona?

Håber at den gode håndhygiejne fastholdes fremover, da den også er effektiv mod forkølelse og
lignende.

Forældrene er glade for at kunne komme ind på skolen igen, da det er med til at styrke
samarbejdet.

- Sportsklasserne:

Forslag om samarbejde med ”Outdoor Silkeborg” omkring mountainbike. ”Outdoor Silkeborg” vil
komme med at forslag.

Idé om egen crossfit bane eller lignende ude styrketræningsfaciliteter.

Ønsker 22-25 elever pr. sportsklasse.

- Bestyrelsens principper om forældreinvolvering.

Der arbejdes med princippet.

Vil arbejde på at invitere forældrerådene ind til et fælles forældremøde

- Punktet om rengørings undersøgelse udskydes til næste gang
- Der er ansættelsessamtaler i morgen til et årsvikariat i dansk og musik i Solen.
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- Bespisning:

Boden åbner ikke igen - som klassisk bod, men kun via online bestilling/app bestillingen.
Sortimentet udvides efter forslag fra forældre i app’en. Keld orienterer forældre.

Der kigges på om sportsmadordningen kan udvides til overbygningselever og personale.

- Spørgsmål til tidligere drøftelse om lektier.

Keld samler op på status og det kommer på kommende møde.

9.. 18.55 -

19.10

Høring til budget

- Drøftelse af høringssvar

Derudover inputs til fremtidig håndtering af
budgetdrøftelser og eventuel nedsættelse af nyt
budgetudvalg

Se bilag i bilagsmappen

https://drive.google.co

m/drive/folders/17xH-j

e7O7VCMKNOboCvfUA

KJfudUvYM5?usp=shari

ng

- gennemgås også i

overskrifte rpå mødet

Keld gennemgik budgettet.

Enighed om at vi skal sende et høringssvar, da vi er blevet lovet noget andet end status quo.

Ledelsen laver et udkast til et høringssvar, som sendes til bestyrelsen, hvor der er mulighed
for at give input tilbage, dog med kort frist.

Budgetudvalg: Keld og Johnny

10. 19.10 -

19.25

Bekendtgørelse om håndtering af faglige
udfordringer hos elever i forbindelse med
foranstaltninger mod Covid19”
Pr. 1. august 2021 træder bekendtgørelsen i kraft.
Den giver skolerne mulighed for på særligt tre
områder at fravige Folkeskoleloven

Keld orienterede om bekendtgørelsen.

Skoledagen på Langsøskolen er allerede kortet af i skemaet for dette skoleår. Der hvor vi
kan korte yderligere af er ved særlige dage f.eks. emnedage.
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Vi vil i medarbejdergruppen drøfte elevplaner og deres berettigelse samt alternativer i uge
43 på vores fordybelsesdage. Hvad var det nu elevplanerne var svaret på?

Der står ikke noget om særlige forhold ved afgangsprøverne i dette skoleår.

11.
19.25 -

19.30

Eventuelt
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